
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/14609.

Benyújtás dátuma: 2021-01-18 14:53

Parlex azonosító: 131Z54ZA0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Szabó Timea (Párbeszéd) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyibe kerülne az államnak egy ember beoltása a 
Sinopharm által fejlesztett koronavírus vakcinával? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Orbán Viktor miniszterelnök a napokban bejelentette, hogy a magyar kormány legalább egymillió
adag Sinopharm vakcinát tudna vásárolni, amennyiben a magyar hatóságok engedélyezik azt. A
kínai vakcinákkal kapcsolatban a New York Times közölt nemrégiben egy cikket, amely szerint a
két  dózis  ára  (ennyit  kell  beadni  egy embernek)  60 és  150 dollár  között  mozog.  A Sinopharm
esetében a  két  dózis  a  150 dollárhoz  közelít.  A nyugati  vakcinagyártók  20-30 dolláros  áraihoz
képest  ezek  rendkívül  magasak,  miközben  sokkal  nagyobb  kockázatot  hordoznak,  hiszen  ezek
egyrészt nem harmadikgenerációs vakcinák, másrészt a tesztelésükről készült dokumentáció sem
nyilvános. Figyelemre méltó az a tény is, hogy maga a kínai állam is jelentős mennyiséget rendelt a
Pfizer  vakcinájából,  így  hozzájárulva  ahhoz  a  helyzethez,  hogy Európának  kevesebb  jusson és
esetleg rákényszerüljön néhány ország, hogy kockáztatva, kínai vakcinát vásároljon.

Tisztelt Miniszter Úr!

- A kormány által kötött megállapodás szerint mennyibe kerülne a magyar államnak 1-1 beteg 
beoltása a Sinopharm által gyártott vakcinával?

- Miért nem az olcsóbb és biztonságosabb vakcinára költenek?

Tisztelettel várom válaszát!


